
 PROTOKÓŁ Nr II/18  

 z sesji Rady Gminy Narewka, która odbyła się w dniu 30 listopada 2018 r. 

w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Narewka   

 

Drugą sesję Rady Gminy Narewka zwołał Przewodniczący Rady Gminy 

Narewka na dzień 30 listopada 2018 r.  

Początek obrad: godzina 11:00 

W sesji udział wzięło na 15 radnych - 15 radnych – zgodnie z listą 

obecności stanowiącą Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu oraz wydrukiem 

ze stwierdzenia quorum przez system elektroniczny do obsługi sesji. 

Ponadto w sesji udział wzięli sołtysi – lista stanowi Załącznik Nr 2 do 

niniejszego Protokołu, Kierownicy jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 

goście – lista zaproszonych stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Narewka Pan Anatol Romańczuk po otwarciu 

obrad powitał: radnych, wójta, sołtysów, zaproszonych gości, w tym Panią 

Tamarę Moroz – radną do Rady Powiatu Hajnowskiego oraz wszystkich 

zebranych. Następnie przeszedł do pierwszego punktu obrad: 

Ad. 1 Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana; 

2. Przyjęcie Protokołu z I sesji Rady Gminy; 

3. Interpelacje i wnioski radnych; 

4. Powzięcie uchwał w sprawach: 

1) w sprawie powołania Komisji stałych Rady Gminy Narewka, 

2) w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Narewka, 

3) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów 

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 

2019, 

4) w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2019 r., 

5) w sprawie podatku od środków transportowych na 2019 r., 

6) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Narewka; 



7) w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Narewka 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2019 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od rozpoczęcia 

kadencji, a II sesją Rady Gminy; 

6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych; 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Anatol Romańczuk odczytując 

proponowany porządek obrad zaproponował zmianę w ust. 4 pkt. 3, o którego 

wyjaśnienie poprosił Wiolettę Bołtryk – pracownika Urzędu Gminy, który 

prowadzi zastępstwo pracownika odpowiedzialnego za obsługę Rady Gminy.  

W wyjaśnieniu Pani Wioletta Bołtryk poinformowała o konieczności podjęcia 

oddzielnej uchwały w sprawie powołania członków Komisji do spraw Skarg, 

Wniosków i Petycji, gdyż jej powołanie jest umocowane odrębnym przepisem 

ustawy o samorządzie gminnym niż powołanie członków Komisji rewizyjnej.  

Po odczytaniu całego porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Narewka Pan Anatol Romańczuk poddał pod głosowanie jego zmianę.  

15 głosami „za” przyjęto zmianę porządku obrad – wynik z głosowania 

stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego Protokołu.  

Po przegłosowaniu porządek obrad przedstawiał się następująco:  

 

1. Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana; 

2. Przyjęcie Protokołu z I sesji Rady Gminy; 

3. Interpelacje i wnioski radnych; 

4. Powzięcie uchwał w sprawach: 

1) w sprawie powołania Komisji stałych Rady Gminy Narewka, 

2) w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Narewka,  

3) w sprawie powołania członków Komisji skarg, wniosków i petycji Rady 

gminy Narewka, 

4) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów 

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 

2019, 

5) w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2019 r., 

6) w sprawie podatku od środków transportowych na 2019 r., 

7) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Narewka; 



8) w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Narewka 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2019 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od rozpoczęcia 

kadencji, a II sesją Rady Gminy; 

6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych; 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Ad. 2. Przyjęcie Protokołu z I sesji Rady Gminy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Anatol Romańczuk poinformował, że 

Protokół z I sesji Rady Gminy był do wglądu i zrządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Protokół został przyjęty 15 głosami „za” – wynik z głosowania 

stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego Protokołu. 

 

Ad. 3. Interpelacje i wnioski radnych 

  

Pan Paweł Nieścieruk – radny z Ochrym wniósł o zgłoszenie do Zarządu Dróg 

Powiatowych pisma o usunięcie wyrw oraz trzech dziur w nawierzchni drogi 

Podlewkowie – Suszczy Borek w okolicy skrzyżowaniu do Bernackiego Mostu.  

Drugi wniosek Pan radny skierował do pracowników Urzędu Gminy o usunięcie 

elektrośmieci, które zostały wyrzucone za wsią Krynica przy drodze polnej, po 

prawej stronie, idącej do drogi żwirowej.  

Kolejny wniosek radnego Pawła Nieścieruka dotyczył odcinka drogi powiatowej 

Lewkowo Nowe - Podlewkowie za drugim mostem od krzyżyka do posesji Pana 

Romaniuka. Pan Nieścieruk prosił o wystosowanie pisma do Zarządu Dróg 

Powiatowych o ujęcie w przyszłorocznym budżecie Powiatu funduszy na 

położenie na tym odcinku nowego dywanika asfaltowego, gdyż dotychczasowe 

naprawy nie przynoszą oczekiwanego efektu. 

Pani Barbara Birycka – radna z Siemianówki zapytała, jak się przedstawia 

sprawa dalszego funkcjonowania gabinetu rehabilitacji, gdyż jego obecny brak 

jest sporym utrudnieniem dla mieszkańców. 

Pani Agnieszka Gieryng – radna ze Świnoroj zapytała o stan realizacji inwestycji 

instalacji solarnych i fotowoltaicznych na terenie gminy. Przekazała również 

prośbę mieszkańców Zabłotczyzny o instalację lusterka na drugim skrzyżowaniu 

w Zabłotczyźnie w kierunku do Minkówki, gdyż postawiony tam wysoki płot 

ogranicza widoczność. W związku z tym poprosiła o skierowanie odpowiedniego 

wniosku do Zarządu Dróg Powiatowych. Poprosiła również o wyrównanie drogi 

od ul. Białowieskiej w Narewce w kierunku miejscowości Stoczek. 



Pan Stanisław Sadowski – radny z Tarnopola prosił o złożenie podziękowań dla 

Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich za naprawienie ubytków w drodze 687 

i 688 oraz za usunięcie wzdłuż nich zakrzaczeń. Poprosił również o dalsze 

kontynuowanie budowy świetlicy w Nowej Łuce. Przekazał również prośbę 

pracowników PKP o utwardzenie drogi biegnącej od drogi wojewódzkiej 688 w 

kierunku stacji PKP do budynku byłego kiosku Nr 22. 

Pani Mirosława Łuksza – radna z Babiej Góry poprosiła o interwencję w 

sprawie dziur w nawierzchni drogi powiatowej Siemianówka - Narewka. 

Pan Jan Ciełuszecki – radny z Lewkowa Nowego wniósł o skierowanie wniosku 

do Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich o naprawę odcinka drogi 687 od 

rzeki Bobrówka w kierunku miejscowości Planta. 

Pani Klaudia Miszczuk – radna z Olchówki zapytała, na jakim etapie są wiaty 

ogniskowe w Olchówce i Masiewie oraz wieża widokowa w Masiewie. 

Pani Irena Maksymiuk – radna z Lewkowa Starego poprosiła o wyjaśnienie 

pisma „Wód Polskich” skierowanego do Urzędu Gminy w sprawie drogi 688 

Tarnopol – Siemianówka. 

Pan Aleksander Charkiewicz – radny z Eliaszuk przedstawił na początku 

postulat mieszkańców miejscowości Porosłe o podniesienie standardu drogi 

Eliaszuki - Porosłe poprzez położenie na niej nawierzchni asfaltowej. Mieszkańcy 

Bokowego wnieśli o poszerzenie i poprawienie stanu odcinka około 1,4 km drogi 

dojazdowej do tej miejscowości. Zgłosił również wniosek o naprawę odcinka 

drogi między sołectwami Eliaszuki, a Michnówka (tzw. droga na Dąbrowę). 

Wniósł o poprawienie stanu dróg do miejscowości Cieremki i Nowiny.  

Zgłosił także wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych o uzupełnienie ubytków na 

drodze powiatowej Lewkowo Stare – Eliaszuki –Suszcza oraz o usunięcie suchych 

drzew i zakrzaczeń wzdłuż tej drogi. Wniósł o naprawienie ubytków na 

nieczynnym torowisku bocznicy kolejowej przy Ceramice budowlanej w 

Lewkowie. Prosił także o interwencję w sprawie wyciętych i pozostawionych 

gałęzi i krzaków przy skrzyżowaniu Lewkowo Stare – Eliaszuki. Prosił o ich 

usunięcie oraz odkrzaczenie, aż to znaków miejscowości, gdyż od strony 

Michnówki jest słaba widoczność na tym skrzyżowaniu. Wniósł również o 

naprawienie ubytków na drodze Michnówka - Słobódka. 

Pan Aleksander Zdanowski – radny z Planty prosił o zaplanowanie środków w 

budżecie na 2019 r. na budowę świetlicy w miejscowości Leśna. 

Pan Anatol Romańczuk – radny z Guszczewiny pełniący funkcję 

Przewodniczącego Rady poinformował, że w dniu 25 listopada 2018 r. został 

powołany Klub radnych Porozumienia Samorządowego Rejonu Puszcza 

Białowieska liczący 8 osób, którego przewodniczącą została Pani Irena 

Maksymiuk przy zapewnieniu warunków lokalowych w budynku Urzędu Gminy 

Narewka w godzinach jego urzędowania. Skierował również pytanie do Wójta czy 



jest planowane utworzenie stanowiska Zastępcy Wójta i czy jego utworzenie jest 

ono zasadne. 

 

Więcej wniosków nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Anatol Romańczuk przeszedł do kolejnego punktu obrad: 

 

Ad. 4. Powzięcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Pan Anatol Romańczuk poinformował, że pierwszą 

uchwałą, nad podjęciem której będą głosować radni jest uchwała w sprawie 

powołania komisji stałych Rady Gminy Narewka. Następnie na wniosek radnej 

Ireny Maksymiuk udzielił jej głosu. Pani Irena Maksymiuk jako Przewodnicząca 

Klubu radnych złożyła wniosek formalny, by skład wszystkich komisji stałych był 

czteroosobowy.  

Przewodniczący Rady Pan Anatol Romańczuk poddał pod głosowanie tenże 

wniosek, który przeszedł 14 głosami „za” i jednym głosem „wstrzymującym się”. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do 

składu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  Pan Paweł Nieścieruk –

radny z Ochrym zgłosił do składu Komisji Pana Aleksandra Charkiewicza. Pani 

Maksymiuk Irena – radna z Lewkowa Starego zgłosiła do składu Pana Jana 

Ciełuszeckiego, Pana Anatola Romańczuka oraz własną kandydaturę.  

Więcej zgłoszeń nie było, wobec czego Przewodniczący spytał kandydatów 

czy wyrażają zgodę, a po jej otrzymaniu poprosił o zgłoszenia kandydatów do 

składu Komisji Społecznej.  

Pan Sadowski Stanisław radny z Tarnopola zgłosił Panią Wiolettę 

Bondaruk oraz Pana Pawła Nieścieruka. Pani Irena Maksymiuk – radna z 

Lewkowa Starego zgłosiła do składu Komisji Panią Katarzynę Szwarc, Panią 

Agnieszkę Marię Gieryng oraz Panią Birycką Barbarę. W wyniku braku zgłoszeń 

kolejnych kandydatów Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy zgłoszone osoby 

wyrażają zgodę na kandydowanie. Zgodę wyrazili wszyscy. Ponieważ jednak 

kandydatów było pięciu, a wniosek formalny określał czteroosobowy skład 

komisji Przewodniczący Radny Pan Anatol Romańczuk zarządził głosowane nad 

poszczególnymi kandydatami oraz kilkuminutową przerwę na przygotowanie 

samego głosowania. Po wznowieniu obrad Pan Sadowski Stanisław – radny z 

Tarnopola wniósł wniosek formalny o zwiększenie składów poszczególnych 

komisji ze względu na rozległy zakres prac, jakie czekają radnych w pracach 

poszczególnych Komisji. Wniosek formalny 15 głosami „za” został 

przegłosowany. Protokół z głosowania stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego 



Protokołu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy Pan Anatol Romańczuk 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie powołania Komisji 

stałych Rady Gminy Narewka.  

W wyniku głosowania 15 głosami „za” uchwałę w sprawie powołania 

Komisji stałych przyjęto. Protokół z głosowania imiennego stanowi Załącznik  

Nr 7 do niniejszego Protokołu. Uchwała w sprawie powołania Komisji stałych 

stanowi Załącznik Nr 8 do niniejszego Protokołu. 

Przewodniczący Rady Pan Anatol Romańczuk poprosił o zgłaszanie 

kandydatów do składu Komisji Rewizyjnej. Pani Wioletta Renata Bondaruk – 

radna ze Skupowa zgłosiła kandydaturę Pana Stanisława Sadowskiego, Pana 

Sławomira Stepaniuka oraz Pana Józefa Moroza. Pani Irena Maksymiuk – radna z 

Lewkowa Starego zgłosiła kandydaturę Pani Klaudii Miszczuk, Pana Aleksandra 

Zdanowskiego oraz Pani Mirosławy Łukszy. Po otrzymaniu zgody na 

kandydowanie od wszystkich zgłoszonych Przewodniczący Rady zarządził 10 

minutową przerwę.   

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Anatol Romańczuk 

udzielił głosu Panu Sławomirowi Stepaniukowi, który zgłosił wniosek formalny o 

zwiększenie składu Komisji Rewizyjnej z czterech członków do sześciu. Następnie 

głos zabrał radny z Ochrym Pan Paweł Nieścieruk, który wskazał, że jeśli 

rzeczywiście Rada Gminy ma działać wspólnie jak deklarowano to należy 

przegłosować jej sześcioosobowy skład, zgodnie z ilością zgłoszonych 

kandydatów.  Ponadto zaznaczył, że ilość zadań i pracy w tej komisji jest tak duża, 

że każdy z kandydujących będzie miał okazję się w niej wykazać. Wniosek 

formalny o zwiększeniu składu osobowego Komisji Rewizyjnej poddano pod 

głosowanie w wyniku czego 10 głosami „za” oraz 5 „przeciw” wniosek przeszedł.  

Protokół z imiennego głosowania nad wnioskiem formalnym stanowi 

Załącznik Nr 9 do niniejszego Protokołu. 

 Następnie Przewodniczący Rady Pan Anatol Romańczuk zarządził 

głosowane nad projektem uchwały w sprawie powołania członków Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Narewka. W wyniku glosowania 12 głosami „za” 2 

„przeciw” i jednym głosem „wstrzymującym się” uchwałę przyjęto. Protokół z 

imiennego głosowania stanowi Załącznik Nr 10 do niniejszego Protokołu. 

Uchwała w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Narewka stanowi Załącznik Nr 11 do niniejszego Protokołu.  

Przewodniczący Rady Pan Anatol Romańczuk poprosił radnych o 

zgłaszanie kandydatur do składu Komisji skarg, wniosków i petycji. 



Pan Sadowski Stanisław zgłosił kandydatury radnych: Pani Wioletty 

Bondaruk oraz Pana Pawła Nieścieruka. Pani Klaudia Miszczuk zgłosiła 

kandydaturę radnej Pani Ireny Maksymiuk. Pani Wioletta Bondaruk radna ze 

Skupowa zgłosiła kandydaturę Pana Stanisława Sadowskiego. Po zamknięciu listy 

kandydatów oraz otrzymaniu zgody od kandydatów Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie nad uchwała w sprawie powołania członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. W wyniku głosowania 15 głosami „za” uchwałę przyjęto. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 12 do niniejszego 

Protokołu. Uchwała w sprawie powołania członków Komisji skarg, wniosków i 

petycji stanowi Załącznik Nr 13 do niniejszego Protokołu. 

Następnym punktem obrad było rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta będącego podstawą do obliczania wysokości 

podatku rolnego na 2019 r.  Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Pana 

Anatol Romańczuk, a uzasadnienie do niej przedstawił Wójt Gminy Pan Jarosław 

Gołubowski. Poinformował on zebranych, że średnia cena skupu żyta jest 

określana corocznie Obwieszczeniem Prezesa GUS i w tym roku wynosi ona  

54,36 zł za dt. Ze względu jednak na tegoroczną suszę oraz straty, jakie ponieśli z 

tego tytułu właściciele gospodarstw rolnych proponuje pozostawienie stawki 

obowiązującej w roku bieżącym, czyli obniżenie jej do wysokości 50 zł za dt.  

Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad projektem uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania 15 głosami „za” uchwałę w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta będącego podstawą do obliczania wysokości 

podatku rolnego na 2019 r. przyjęto. Protokół z glosowania imiennego stanowi 

Załącznik Nr 14 do niniejszego Protokołu. Uchwała w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia wysokości 

podatku rolnego na rok podatkowy 2019 stanowi Załącznik Nr 15 do niniejszego 

Protokołu. 

Kolejnym rozpatrywanym projektem uchwały była uchwała w sprawie 

wysokości podatku od nieruchomości na 2019 r. Treść uchwały odczytał 

Przewodniczący Rady Pan Anatol Romańczuk. Uzasadnienie do tego projektu 

przedstawił Wójt Gminy Pan Jarosław Gołubowski. Maksymalne stawki podatków 

i opłat lokalnych określa Minister Finansów na podstawie komunikatu Prezesa 

GUS określającego wysokość wskaźnika cen towarów i usług konsumpcyjnych w 

I półroczu 2018 r. w stosunku do I półrocza 2017 r., który wzrósł o 1,6 %. W 

związku z tym, że wzrost tego wskaźnika jest niewielki zaproponował, by 

zarówno stawki podatku od nieruchomości, jak i podatku od środków 

transportowych na 2019 r. pozostawić niezmienione.  



W zarządzonym przez Przewodniczącego Rady Gminy Pana Anatola 

Romańczuka glosowaniu 15 głosami „za” przyjęto uchwałę w sprawie podatku od 

nieruchomości na 2019 r. Protokół z imiennego głosowania stanowi Załącznik  

Nr 16 do niniejszego Protokołu. Uchwała w sprawie podatku od nieruchomości 

na 2019 r. stanowi Załącznik Nr 17 do niniejszego Protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Anatol Romańczuk odczytał 

treść projektu uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na  

2019 r. i poddał go pod głosowanie. 15 głosami „za” uchwałę podjęto. Protokół z 

głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 18 do niniejszego Protokołu. 

Uchwała w sprawie podatku od środków transportowych na 2019 r. stanowi 

Załącznik Nr 19 do niniejszego Protokołu.  

Następnie Przewodniczący Sesji Rady Gminy Pan Anatol Romańczuk o 

godzinie 12:25 zarządził przerwę. Obrady wznowiono o godzinie 12:45. 

Następnym punktem obrad było przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy Narewka. Projekt uchwały odczytał 

Przewodniczący Rady Pan Anatol Romańczuk. Na czas dyskusji nad projektem 

uchwały Pan Jarosław Gołubowski opuścił salę obrad. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy są inne propozycje niż określone 

stawki w projekcie uchwały. Głos w dyskusji nad niniejszym projektem zabrał 

Pan Aleksander Zdanowski radny z Planty. Zaproponował on wynagrodzenie 

zasadnicze w wysokości 4.000 zł, dodatek funkcyjny w wysokości 1.000 zł oraz 

dodatek specjalny w wysokości 30%. Pani Bondaruk Wioletta radna ze Skupowa 

poprosiła radnego Zdanowskiego o uzasadnienie obniżenia stawek określonych 

w projekcie uchwały. W uzasadnieniu radny Aleksander Zdanowski stwierdził, że 

stawki wynagrodzenia zasadniczego w gminie do 15 tyś mieszkańców wynoszą 

od 3.400 do 4.700 zł, a stawka dodatku funkcyjnego maksymalnie wynosi 1.900 

zł.  Można dać zero, ale można dać też maksymalną stawkę 1.900 zł. Na pytanie 

radnej Wioletty Bondaruk: dlaczego aż taka obniżka stwierdził, że jest to 

pierwsza funkcja na tak wysokim stanowisku. Na co radna Wioletta Bondaruk 

spytała, czy chce on w ten sposób ukarać, za to, że po raz pierwszy Jarosław 

Gołubowski został Wójtem? Kontynuując swoje uzasadnienie radny Aleksander 

Zdanowski poinformował, że wysokość dodatku specjalnego waha się od 20 do 

40 % i jego wysokość została wypośrodkowana.  

 Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Panu Janowi 

Chomczukowi – Sekretarzowi Gminy. W uzasadnieniu Sekretarz Gminy 

podkreślił, że przy określaniu wysokości proponowanych stawek kierowano się 

względami prawnymi oraz innymi, takimi jak stan zatrudnienia oraz wysokość 



stawek wynagrodzenia niektórych pracowników Urzędu Gminy. Nie ulega 

wątpliwości, że określenie stawek wynagrodzenia wójta należy do kompetencji 

Rady Gminy, a wysokość stawek została określona w rozporządzeniu z dnia 15 

maja 2018 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. Cześć B 

Załącznika 1 do niniejszego rozporządzenia określa stawki minimalne i 

maksymalne wynagrodzenia wójta w gminach do 15 tyś. mieszkańców i wynosi: 

wynagrodzenie zasadnicze: od 3.400 do 4.700 zł., maksymalny poziom dodatku 

funkcyjnego wynosi do 1.900 zł, a dodatek specjalny co najmniej 20 i nie 

przekraczając 40 % wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego łącznie. 

Proponując stawki: 4.700 zł – wynagrodzenie zasadnicze, dodatek funkcyjny: 

1.900 zł oraz 40% dodatek specjalny miano na względzie siedemnastoletni staż 

pracy w administracji samorządowej Pana Wójta Gołubowskiego, w tym również 

w Urzędzie Gminy Narewka. Zwrócił również uwagę na fakt, że kwoty 

wynagrodzenia zasadniczego co najmniej pięciu pracowników Urzędu Gminy są 

znacznie wyższe od proponowanych zarówno przez Pana radnego Zdanowskiego, 

jak też proponowanych w projekcie uchwały. Tak samo wygląda sprawa dodatku 

funkcyjnego: wysokość dodatku proponowanego przez radnego jest znacznie 

niższa od dodatku przysługującego obecnie jednemu z pracowników. Trudno też 

stwierdzić, że to jest stanowisko, gdyż Wójt jest to funkcja pełniona 24 godziny na 

dobę przez 7 dni w tygodniu. I często, gdy zwykle pracownik ma dzień wolny, 

Wójt w tym czasie wykonuje swoje obowiązki. Dodatkowo faktem 

przemawiającym za utrzymaniem proponowanego wynagrodzenia jest też fakt, 

że wraz ze zmianą osoby pełniącej tą funkcję nie zmienia się zakres obowiązków 

wójta, a jak pokazuje czas, tych obowiązków jeszcze przybywa. Faktem 

przemawiającym za utrzymaniem proponowanych stawek jest też przesłanka 

wizerunkowa, bo jak będzie wyglądała wysokość wynagrodzenia zasadniczego 

wójta niższa od wynagrodzenia szeregowych pracowników Urzędu. Pan Jan 

Chomczuk – Sekretarz Gminy podziękował Przewodniczącemu Rady o możliwość 

zabrania głosu, a radnych prosił o wzięcie pod rozwagę przedstawionych 

argumentów przemawiających za utrzymaniem proponowanych stawek. 

Pani radna Irena Maksymiuk kierując pytanie do Pana Sekretarza Jana 

Chomczuka spytała, od kiedy ma być zatrudniony zastępca wójta i z jakim 

wynagrodzeniem? Na co odpowiadając Pan Sekretarz stwierdził, że to pytanie 

padło w interpelacjach i kompetentnym do udzielenia odpowiedzi w tej sprawie 

jest Wójt.  

W związku z faktem zgłoszenia wniosku przez Pana radnego 

Zdanowskiego Przewodniczący Rady Gminy Pan Anatol Romańczuk poddał go 

pod głosowanie i w celu przygotowania samego głosowania nad wnioskiem 



zarządził pięciominutową przerwę. Jednakże po wznowieniu obrad zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy 

Narewka. W przeprowadzonym głosowaniu 9 głosami „za”, 3 „przeciw” i 3 

„wstrzymującymi się” przyjęto uchwałę. Protokół z głosowania stanowi Załącznik 

Nr 20 do niniejszego Protokołu. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Narewka stanowi Załącznik Nr 21 do niniejszego Protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Pan Anatol Romańczuk przeszedł do 

następnego punktu obrad jakim jest głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Narewka z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w 2019 r.  Uzasadnienie do niniejszego projektu przedstawił Pan 

Jan Chomczuk – Sekretarz Gminy. Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie stwierdza, że organ 

stanowiący jednostek samorządu terytorialnego, którym jest Rada Gminy jest 

obowiązany do przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

na kolejny rok po przeprowadzonych wcześniej konsultacjach. Konsultacje te 

były prowadzone w Urzędzie Gminy w dniach od 13 do 28 listopada 2018 r. i ich 

celem było zapoznanie się z opiniami na temat konsultowanego projektu 

Programu. W tym celu umożliwiono zgłaszanie uwag na udostępnionym 

formularzu pisemnie i elektronicznie. Zorganizowano również spotkanie 

konsultacyjne w dniu 27.11.2018 r.  Projekt konsultowanego Programu był 

udostępniony na stronach BIP oraz stronie internetowej Urzędu, a także był 

wywieszony na tablicy ogłoszeń. Wysłano również pismo informujące zarówno o 

samych konsultacjach, jak i terminie spotkania konsultacyjnego do 10 organizacji 

pozarządowych zarejestrowanych i funkcjonujących na terenie Gminy Narewka. 

W spotkaniu konsultacyjnym wzięło udział trzech przedstawicieli trzeciego 

sektora reprezentujących dwie organizacje. Nie wnieśli oni uwag do 

konsultowanego Projektu. Dodał, że współpraca jednostek samorządu 

terytorialnego z organizacjami pozarządowymi stanowi kluczowy element 

społeczeństwa demokratycznego i społeczeństwa obywatelskiego. Program 

współpracy Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi na 2019 r. bazuje 

na Programie współpracy z tymi organizacjami przyjętym na 2018 r.  i możliwe, 

że dlatego też nie wniesiono do niego żadnych uwag. Jest to dokument, który 

systematyzuje i precyzuje współpracę między gminą, a organizacjami 

pozarządowymi, określa jej cele i wskazuje na priorytetowe zadania, określa 

wysokość środków przeznaczonych na ten cel oraz określa zadania Komisji 

konkursowej powołanej do opiniowania zgłaszanych ofert i projektów. Projekt 

nie tylko spełnia wymagania ustawowe, ale również zapewnia partnerską 



współpracę z organizacjami pozarządowymi, dlatego też podjęcie uchwały w tej 

sprawie jest zasadne.  

Pani radna Irena Maksymiuk spytała czy proponowana wysokość środków 

- około 80 tyś. zł., przeznaczonych na ten cel jest wystarczająca. W odpowiedzi 

Pan Jan Chomczuk Sekretarz Gminy stwierdził, że na podstawie lat ubiegłych 

środki te w zupełności wystarczają, a kwota ta może ulec zmianie i zależy to 

zarówno od organizacji pozarządowych jak i radnych.  

Więcej uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący Rady Pan Anatol 

Romańczuk najpierw odczytał treść projektu uchwały, a następnie zarządził nad 

nim głosowanie. W wyniku głosowania 15 głosami „za” uchwałę przyjęto.  

Protokół z głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 22 do niniejszego 

Protokołu. Uchwała w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 

Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w 2019 r. stanowi Załącznik Nr 23 do 

niniejszego Protokołu. 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie  

od rozpoczęcia kadencji, a II sesją Rady Gminy 

„Szanowni Państwo Panie i Panowie Radni: 

 Od pierwszej sesji Rady Gminy Narewka w kadencji 2018-2013 minęło 

niewiele czasu – niespełna dwa tygodnie. Był to okres bardzo intensywnej pracy 

polegającej głównie na zapoznaniu się ze stanem gminy, jej pracownikami, 

których celem jest łatwiejszy i bardziej przyjazny dostęp do Urzędu i osób w nim 

zatrudnionych dla mieszkańca, interesanta i inwestora, a przede wszystkim do 

usprawnienia jego pracy i funkcjonowania. Jest to zadanie długotrwałe i 

wieloetapowe i wymaga zaangażowania wszystkich osób zatrudnionych zarówno 

w Urzędzie, jak i w jego jednostkach podległych, dlatego też wymaga to czasu 

oraz krótkotrwałych niedogodności za co z góry przepraszam jednocześnie 

prosząc o cierpliwość. 

 Okres od objęcia przeze mnie urzędu Wójta do dnia bieżącego był również 

czasem wielu spotkań z prezesami firm z terenu gminy, których celem było 

zapoznanie się z ich sytuacją finansowo – gospodarczą oraz określających 

kierunki przyszłej wzajemnej współpracy między samorządem, a tymi 

podmiotami.   

 Między innymi odbyłem spotkanie z Prezesem Ceramiki Budowlanej 

Lewkowo Sp. z o.o., którego głównym tematem była propozycja dzierżawy 



terenów należących do gminy pod instalacje fotowoltaiczne, z których 

uzyskiwana energia elektryczna byłaby wykorzystywana przez tą firmę w 

produkcji. Ograniczyłoby to znacząco koszty zakupu energii elektrycznej przez  

CB Lewkowo, a tym samym generowałoby oszczędności, które są niezbędne do 

zachowania ciągu produkcji, a tym samym utrzymania zatrudnienia pracujących 

tam osób.  

 Wstępną propozycję zakupu terenów kolejowych dzierżawionych przez 

Andrex Logistics złożył mi jej prezes Pan Andrzej Konończuk. Sprawa ta wymaga 

jeszcze uzgodnień.  

 Uczestniczyłem również w spotkaniu z Panem Markiem Roszczenko – 

Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w Hajnówce w celu zapoznania się z 

problemem bezrobocia na terenie gminy oraz wstępnymi deklaracjami co do 

wzajemnej współpracy w celu jego ograniczenia, a tym samym podniesienia 

jakości życia osób wykluczonych zawodowo i borykających się z długotrwałym 

bezrobociem. 

 Uczestniczyłem również w szeregu spotkaniach kulturalnych 

organizowanych na terenie gminy. Między innymi w upamiętnieniu Setnej 

rocznicy odzyskania niepodległości przez Polskę, którą to zorganizowano w 

Szkole Podstawowej w Narewce oraz w wystawie podsumowującej projekt: 

„Zaczarowany świat makatek”, który był organizowany przez stowarzyszenie 

„Storczyk” przy współudziale Gminnego Ośrodka Kultury w Narewce. Projekt 

dofinansowany był ze środków Województwa Podlaskiego Departamentu 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Wystawa połączona była z podsumowaniem 

jeszcze jednego projektu pt. „Niepodległa na krosnach w dolinie rzeki Narewka” 

realizowanego przez Agroturystyczne Stowarzyszenie Puszcza Białowieska. 

 Uczestniczyłem również w smutnym wydarzeniu, jakim był pogrzeb ojca 

archimandryty Gabriela w skicie w Odrynkach.  

 Jest jeszcze jedna bardzo ważna rzecz, którą chciałbym teraz poruszyć, o 

którą w interpelacjach poruszyła Pani Agnieszka, a mianowicie w ostatnim 

tygodniu od poniedziałku uczestniczę w szeregu spotkań zarówno w Urzędzie 

Marszałkowskim jak i tu w Urzędzie Gminy, a dotyczą one naszej wielkiej 

inwestycji, której realizacja rozpoczęła się na początku roku – chodzi o solary i 

fotowoltaikę. Umowa na realizację tego projektu została podpisana 25 września 

tego roku. Procedura przetargowa trwała od początku roku do chwili obecnej. Do 

dnia wczorajszego nie został zainstalowany ani jeden panel solarny ani jedna 

instalacja fotowoltaiczny. Firma, na moje wyraźne żądanie wczoraj tj.  

29 listopada była po raz pierwszy w Urzędzie Gminy, gdzie dzisiaj 30.11. jest 



ostateczny, końcowy termin realizacji.  Przedstawiam to Państwu, bo nie 

chciałbym brać czegoś na własne barki. Byłem przedwczoraj w Urzędzie 

Marszałkowskim rozmawiając z Dyrektorem departamentu, który zajmuje się 

tym projektem. W tej chwili analizują oni procedurę przetargową i podpisany 

aneks do umowy z wykonawcą, bo pierwotna umowa określała ostateczny termin 

realizacji do 31.10. Aneksowano ją do 30.11. i nic się do tej pory nie działo. 

Dokumenty są w Urzędzie Marszałkowskim. Urząd Marszałkowski z 

dokumentów, jakie przekazaliśmy wraz z pracownikiem Urzędu Gminy, który jest 

od początku realizacji tego projektu i na bieżąco; ja jestem tutaj dopiero od 

tygodnia. Urząd Marszałkowski chce na nas nałożyć korektę za niewykonanie 

inwestycji w terminie w wysokości około 250 tyś. zł. Wczoraj wezwałem 

wykonawców, inspektorów nadzoru na spotkanie, w którym uczestniczyli też 

pracownicy Urzędu Gminy. Był też prawnik, bo uważam, że tego tematu nie 

rozstrzygniemy tutaj sami w Urzędzie. Spotkanie trwało 4 godziny.  Spisaliśmy 

Protokół, notatkę ze spotkania, którego wykonawcy odmówili podpisania, gdyż 

tak im doradzili ich prawnicy. O godzinie 20 miałem telefony od Prezesów tejże 

firmy, że deklarują wykonanie tego zadania do 24 grudnia bieżącego roku. 

Aczkolwiek na spotkaniu takie deklaracje nie padły. W chwili obecnej mamy dwa 

wyjścia: 

- odstąpienie od umowy, ale korekta z Urzędu Marszałkowskiego nie ulegnie 

zmianie i będziemy zmuszeni zapłacić te ponad 250 tyś zł  

- wczoraj wykonawca wystąpił o kolejne przedłużenie terminu realizacji na 

kolejny miesiąc.  

 Doszliśmy wstępie do wniosku wczoraj, żeby odstąpić od umowy. 

Gwarancja, którą złożył oferent przy procedurze przetargowej opiewa na kwotę 

ponad 175 tyś zł. Należałoby wziąć tą gwarancję, jako karę umowną za 

niewykonanie umowy i rozpisać kolejny przetarg. Umowa o dofinansowanie jest 

ważna do grudnia. Dostałem zapewnienie od Pani Dyrektor z Urzędu 

Marszałkowskiego, że jeśli wybierzemy ten wariant Urząd Marszałkowski jest w 

stanie dać nam dyspensę do lipca przyszłego roku. Tylko, że przez ten czas 

musimy ogłosić przetarg, wyłonić wykonawcę i zrealizować projekt. Jeśli 

wybierzemy wariant odstąpienia od umowy i nałożeniem kary umownej nie 

wiem czym to się skończy; być może Sądem. Trzeba rozmawiać na ten temat z 

prawnikiem. Widzą Państwo, umowa została podpisana ponad dwa miesiące 

temu, do tego czasu nie została wykonana ani jedna instalacja na około ponad 90 

zaplanowanych instalacji. Nie został przywieziony ani jeden jej element. Ja nie 

chcę o nikim źle mówić, ale widzą Państwo co zastałem i z czego muszę teraz 

przed Państwem się tłumaczyć. Wczoraj na spotkaniu, które powinno być 



protokołem odbioru inwestycji wykonawca przedstawił dopiero inspektorom 

nadzoru dokumentację, jakiego rodzaju będzie instalował instalacje. Ja uważam, 

że powinniśmy szybko na spotkaniu nieformalnym z mieszkańcami i radnymi w 

poniedziałek najpóźniej we wtorek musimy podjąć jakąś decyzję co z tym 

tematem zrobić.  

Na kolejny okres międzysesyjny zaplanowałem dalsze zmiany 

organizacyjne w urzędzie oraz kolejne spotkania z kierownikami firm oraz 

jednostek podległych, bo nie z wszystkimi zdążyłem się spotkać. Naprawdę dzień 

jest za krótki, a nie chcę tez nikomu wchodzić poza godziny jego pracy. I 

postaramy się już w tym okresie przeorganizować funkcjonowanie gospodarki 

komunalnej, której uważam, funkcjonowanie trochę kuleje.  

Ad. 6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

1. Skrzyżowanie Podlewkowie Bernacki Most trzeba ustalić na czyjej to jest 

części: powiatowej czy gminnej. Jeśli na gminnej to w przyszłym tygodniu 

ubytki zostaną uzupełnione; 

2. Śmieci, które zostały wyrzucone za Krynicą w poniedziałek zostaną 

usunięte; 

3. Wniosek o wylanie nowej nawierzchni na odcinku drogi Lewkowo Nowe – 

Podlewkowie przekażemy do Zarządu Dróg Powiatowych; 

4. Odnośnie gabinetu rehabilitacji: ostatnio był realizowany projekt, w 

ramach którego 10 osób skorzystało z turnusu rehabilitacyjnego. W 

przyszłorocznym budżecie, nad którym będziemy obradować na przyszłej 

sesji zabezpieczymy środki na ten cel; 

5. Wniosek o instalację lusterka prześlemy do Zarządu Dróg Powiatowych; 

6. Droga od ul. Białowieskiej do Stoczka, jeśli tylko warunki atmosferyczne 

pozwolą będzie zrobiony; 

7. Inwestycja budowy świetlicy w Nowej Łuce nadal jest realizowana. 

Podpisany został aneks do umowy z przesunięciem terminu do 31 grudnia 

2018r.; jest nadzieja, że w tym terminie inwestycja będzie zrealizowana; 

8. Droga dojazdowa od drogi wojewódzkiej 688 do stacji PKP zostanie 

uwzględniona w przyszłorocznym budżecie. 

9. Wniosek o naprawę ubytków w drodze powiatowej Siemianówka – 

Narewka zostanie przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych.; 

10.  Wniosek o naprawę ubytków na odcinku drogi wojewódzkiej 687 od 

mostu na rzece Bobrówce w kierunku miejscowości Planta zostanie 

przesłany do Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich; 

11.  Projekt budowy wiat ogniskowych w Olchówce i Masiewie i wieży 

widokowej w Masiewie składany do Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi 



nie przeszedł. Przy okazji spotkania dotyczącego projektu fotowoltaiki 

poinformowano nas, że w pierwszym kwartale 2019 r. będzie ogłoszony 

konkurs w ramach RPO działanie 6.3, który pokrywa się z tą tematyką. W 

ramach projektu planujemy zrealizować te projekty, ale także dodatkowo 

chcemy wybudować ścieżkę rowerową, pieszą, ścieżkę Nordic Walking 

oraz szlak narciarski aż do Siemianówki. Dodatkowo w ramach tego 

projektu planujemy wybudować plażę w Siemianówce wraz z 

infrastrukturą towarzyszącą. Zgłoszono do firmy consultingowej prośbę, o 

przygotowaniu wniosku aplikacyjnego. 

12.  Inwestycja budowy drogi 688 jest realizowana i decyzja na chwilę obecną 

jest pozytywna; 

13.  Drogi gminne rolnicze w sołectwie Eliaszuki: cześć z nich będzie 

realizowane w ramach scalenia i pracach poscaleniowych; 

14. Wszystkie zgłoszenia dotyczące dróg powiatowych na terenie Lewkowa 

Starego, Eliaszuk i Michnówki zostaną przekazane do Zarządu Dróg 

Powiatowych; 

15. Droga Michnówka Słobódka, jeśli warunki pogodowe pozwolą w przyszłym 

tygodniu zostaną uzupełnione ubytki; 

16. Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Leśna - środki na ten cel są 

przewidziane w przyszłorocznym budżecie, jednakże trzeba się 

zastanowić, czy do jej budowy warto wynajmować firmę czy w ramach 

oszczędności robić to własnymi możliwościami; może nie w pełnym 

zakresie, ale cześć prac jesteśmy w stanie wykonać sami – np. zasobami 

gospodarki komunalnej; 

17.  Założenia do realizacji w kadencji 2018-2023 są tożsame z tymi, które były 

określone w kampanii wyborczej: 

1) walka o drogę 687 będzie prowadzona zarówno ze strony Urzędu 

Gminy, jak też mieszkańców, firm funkcjonujących na terenie Gminy 

Narewka, prośba by radni też ze swej strony przygotowywali i wysyłali 

pisma ponaglające do Wojewody o przyśpieszenie realizacji tejże 

inwestycji; 

2) odnośnie Puszczy Białowieskiej – 17.10.2018 r. Rada Gminy Białowieża 

wysłała pismo do Ministra Henryka Kowalczyka w sprawie Obiektu 

Światowego Dziedzictwa UNESCO W dniu wczorajszym 

poinformowano mnie, że Rada Gminy Hajnówka na przyszłej sesji Rady 

Gminy podejmie uchwałę w sprawie poparcia założeń określonych w 

piśmie Rady Gminy Białowieża i wyrażająca sprzeciw przeciwko 

poszerzaniu Białowieskiego Parku Narodowego. 

3) zapewnienie dowozu dzieci do szkoły należy usprawnić; 



4) wsparcie osób starszych, dowóz tych osób do lekarza, na rehabilitację 

będzie zapewniony samochodem gminnym dofinansowanym ze 

środków PFRON; 

5) będę dążył do zwiększenia ilości lekarzy specjalistów w Ośrodku 

Zdrowia w Narewce. Przy takim układzie w samorządzie powiatu, 

gdzie Starostą został mieszkaniec naszej gminy mam nadzieję, że 

możemy tylko zyskać; 

6) budowa lokalnego ośrodka sportowego jest to założenie na całą 

kadencję; tworzenie młodzieżowych kół sportowych też w 

porozumieniu z Dyrektorem Szkoły oraz Dyrektorem GOK. 

7) nadal będą organizowane festyny wiejskie, być może w innej formie. 

8) dostaliśmy informację od Wojewody Podlaskiego o tym, że 1 stycznia 

2019 r. rusza program dożywiana zarówno dzieci, jak też dorosłych. 

Tematem tym ma się zając kierownik GOPS. 

9) deklaruję finansowanie stypendium Wójta, a w zasadzie dwa: jedno 

comiesięczne oraz drugie dwa razy w roku za najwyższą osiągniętą 

średnią ze swoich prywatnych środków; 

10) utworzenie młodzieżowej rady gminy mam nadzieję, że uda się to 

zrealizować już w przyszłym roku; 

11) poprawienie bezpieczeństwa na drodze między Narewką, a 

Świnorojami: widzimy, że już jest część zrealizowana, chcemy się 

ubiegać o budowę chodnika i przejść dla pieszych w porozumieniu z 

Zarządem Dróg Wojewódzkich; 

12) poprawienie stanu dróg rolniczych możemy zrobić we własnym 

zakresie w ramach gospodarki komunalnej; 

13) w porozumieniu ze stowarzyszeniami, z terenu gminy GOK- iem, 

deklaruję pełne wsparcie przy rozwijaniu działalności artystycznej w 

różnych grupach wiekowych;  

14) doinwestowanie jednostek OSP nadal będzie prowadzone. Są 

wstępne deklaracje ze strony Komendy Powiatowej Policji, ale za 

wcześnie jeszcze by mówić o szczegółach; 

15) ośrodek zdrowia w Lewkowie – jest informacja o dofinansowaniu 

projektu, do końca roku ma być podpisana umowa z Urzędem 

Marszałkowskim; 

16) chciałbym w okresie międzysesyjnym zacieśnić współpracę z 

firmami funkcjonującymi na terenie gminy w celu osiągnięcia 

obopólnych korzyści; 

17) miejsca wypoczynkowe w Siemianówce – mam nadzieję, że uda się 

to zrealizować w ramach projektu 6.3. Siemianówka, jako taka do tej 

pory nie miała takiego zaplecza; 



18) świetlice wiejskie nadal będą budowane, jednak należy się również 

przyjrzeć stanowi już istniejących oraz innych obiektów należących do 

gminy. Należy o nie zadbać by służyły dla przyszłych pokoleń; 

19) utworzenie jednostki komunalnej wymaga czasu, ale będziemy do 

tego dążyć; 

20) przekazanie kompetencji zarówno kierownikom jednostek, jak i 

kierownikom nowotworzonych referatów; 

21) będzie powołany zastępca wójta, jednak bez zwiększania ilości 

etatów oraz bez zwiększenia wynagrodzenia;  

 

Pan Sadowski Stanisław – radny z Tarnopola spytał co się dzieje z lampami 

solarnymi, które miały być zainstalowane w Nowej Łuce przy ul. Jarzębinowej.  

Wójt Jarosław Gołubowski poinformował, że w dniu dzisiejszym na terenie gminy 

jest firma zajmująca się oświetleniem ulicznym i jeśli było to jej zgłoszone na 

pewno dzisiaj je zainstalują. 

 

Ad. 7. Zapytania i wolne wnioski.  

 

1. Pani Jadwiga Karpiuk – Prezes Stowarzyszenia Emerytów, Rencistów i 

Inwalidów podziękowała Wójtowi Gminy za wsparcie w postaci dowozu 

członków Stowarzyszenie na imprezę organizowana przez Stowarzyszenie w 

Lewkowie Starym; 

2. Sołtys sołectwa Mikłaszewo - przypomniał o problemie dostępu do drewna 

opałowego i prosił o zainteresowanie się tym problemem w celu 

zabezpieczenia dostępności do drewna opałowego przyszłym roku; 

Mieszkańcy Mikłaszewa narzekają na smród wydobywający się z wysypiska 

odpadów. Z tego co mu wiadomo powinny tam być wywożone tylko gruz oraz 

tzw. odpady obojętne, a jednak nie wiedzieć czemu zbiegają tam się psy. Ten 

sam problem zgłaszają mieszkańcy Olchówki i Gruszek. Prośba o 

skontrolowanie tego wysypiska. Warto by było zaprosić Pana Prezesa firmy 

będącej właścicielem wysypiska w celu przedstawienia wyjaśnień w tej 

sprawie. Prosił również Przewodniczącego Rady Gminy o przesyłanie 

sołtysom projektów uchwał planowanych do podjęcia na poszczególnych 

sesjach. 

3. Sołtys Sołectwa Siemianówka zgłosił ustawienie znaków kierunkowych na ul. 

Łąkowej do nr posesji: 142, 142A i 144 tj. od strony Tarnopola do słupka 

drogowego 2km 400m lub jadąc od stacji PKP za lasem po lewej stronie; 

4. Sołtys Narewki – w przyszłorocznym budżecie prosi o zapewnienie środków 

na likwidację uskoku kanalizacji przy posesji plebanii, który powoduje zator, 

co z kolei powoduje wylanie nieczystości do piwnicy domu sołtysa; 



5. Sołtys sołectwa Krynica prosił o zgłoszenie do Nadleśnictwa Browsk o 

wycięcie olchy pochylającej się na drogę w odległości 200 metrów od 

miejscowości Krynica w kierunku Krzywca; 

6. Sołtys sołectwa Ochrymy – prosił o podsypanie drogi w miejscowości 

Ochrymy od krzyża wiejskiego w kierunku mieszczących się dalej trzech 

posesji oraz drogi do posesji Pana Androsiuka i Pani Maksymiuk.  Zwracając 

się do radnych podziękował za dotychczasową współpracę i wyraził nadzieję, 

że będzie ona się dalej tak owocnie układać. Przedstawił również propozycję 

ufundowania przez radnych zakupu stroju Św. Mikołaja dla Szkoły 

Podstawowej w Narewce, gdyż sam osobiście przez dwa lata wypożyczał taki 

strój od Rady Rodziców z Michałowa. Prosił radnych o wpłaty na ten cel w 

wysokości 20 zł, a pozostałą sumę poprosił o dołożenie przez Pana Wójta. 

Zadeklarował również w nadchodzącym okresie zimowym pomoc przy 

odśnieżaniu dróg gminnych w szczególności w swoim sołectwie, ale nie tylko. 

7. Sołtys Lekowa Nowego prosił o uzupełnienie oświetlenia ulicznego od wjazdu 

do wsi przez całą jej długość. 

 

Udzielając odpowiedzi na wolne wnioski Wójt poinformował, że: 

1. oświetlenie uliczne w Lewkowie nowym zostanie w dniu dzisiejszym 

uzupełnione przez firmę, która jest obecnie na terenie gminy; 

2. zapozna się ze szczegółami sprawy wysypiska odpadów oraz zaprosi 

prezesa firmy będącej właścicielem w celu złożenia szczegółowych 

wyjaśnień; 

3. tabliczki kierunkowe postaramy się w przyszłym tygodniu ustawić; 

4. w przyszłorocznym budżecie postaramy się zapewnić środki na 

modernizację odcinka kanalizacji w Narewce; być może uda się to zrobić 

własnymi siłami; 

5. wniosek o wycinkę pochylonej olchy zostanie skierowany do Zarządu Dróg 

Powiatowych; 

6. żwir zostanie dowieziony na drogi w Ochrymach; 

7. deklaruje dołożenie pieniędzy na zakup stroju Św. Mikołaja; 

8. podziękował również za deklarację pomocy przy odśnieżaniu dróg. 

Pani Helena Rejent poinformowała, że od jutra (1.12.2018 r.) będzie można 

uzyskać informacje w Biurze Powiatowym ARiMR, jakie są zasady utworzenia Kół 

gospodyń wiejskich na terenie gminy. W chwili obecnej wie, że aby utworzyć 

takie koło musi ono liczyć co najmniej 10 osób i musi mieć ono swój statut. 

Wszystkich zainteresowanych odsyła do biura ARIMR. Poinformowała również, 

że przeszedł projekt doposażenia Galerii im. Tamary Sołoniewicz. Kwota 70 tyś zł 



zostanie przeznaczona na zakup sprzętu audiowizualnego, komputerowego, 

zakup witryn i cokołów pod rzeźby. 

O godzinie 13:40 Przewodniczący Rady Gminy zamkną obrady II sesji Rady 

Gminy Narewka. 

 

Protokolant:      Przewodniczący Rady Gminy: 

Wioletta Bołtryk     Anatol Romańczuk 

 


